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Tijdens het vragenhalfuurtje op 1 november jl. heb ik namens de fractie van Progressief 
Woerden vragen gesteld over de grondslag van de wandel-, fiets en ruiterpaden rondom de 
Cattenbroekerplas. 
Probleem was het grit, waardoor het voor rolstoelers en recreanten met een kinder- en/of 
wandelwagen niet goed mogelijk was om zich daar op pad te begeven. 
 
Het antwoord van wethouder Schreurs stelde gerust . Er zou een wals overheen gaan en die 
werkzaamheden zouden naar verwachting rond de Kerst worden afgerond. 
 
Daarna zou er geasfalteerd worden, maar dat kost geld en dat was er niet.  Op z’n vroegst 
zouden daarvoor middelen gevonden kunnen worden in de begroting 2014. 
 
De Klankbordgroep Recreatieplas, gisteren in vergadering bijeen, kreeg echter bericht dat er 
op korte termijn met asfaltteringswerkzaamheden zal worden begonnen. Opdracht daartoe zou 
al gegeven zijn. 
 
Deze mededeling verdraagt zich niet met de eerdere uitspraken van de wethouder. 
 
Reden voor mijn fractie voor de volgende vragen: 
 

1) Is de Klankbordgroep dienaangaande juist geïnformeerd? 
2) Wat is er vergeleken met de situatie van november 2012 veranderd? 
3) Valt de dekking met betrekking tot deze werkzaamheden ook binnen het oorspronkelijke 

bestek? 
4) Of worden de kosten op andere wijze gedekt? 
5) Hebben de werkzaamheden betrekking op het netwerk van paden rondom de gehele plas 

of op een gedeelte? 
 
 
 
 


